
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 10.02.2022 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
prítomní všetci poslanci. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s 
pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie XVI/2021 
6. Návrh VZN č.1/2022 o určení výšky  finančných  prostriedkov na mzdy a prevádzku  na 

žiaka  základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy, dieťa 
materskej školy, alebo dieťa a žiaka školského zariadenia 

7. Správa hlavnej kontrolórky obce Bystrička za rok 2021 
8. Návrh Dodatok č.3 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce 
9. Prerokovanie dodávateľa projektovej dokumentácie na  preložky elektroenergetického 

rozvodného zariadenia 
10.  Prerokovanie nakladania s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

v roku 2023  
11.  Došlá korešpondencia, rôzne 
12.  Diskusia 
13.  Záver  
 

 

2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia:           Ing. Korbeľ, Mgr. Pospíšilová, Ing. Matula 
     Overovatelia zápisnice :  Ing. Malko , p. Lučanský 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
 



4. Kontrola uznesení 
Starostka :   uznesenie 531/2022 má sa prerokovať žiadosť o vybudovanie pamätnej miestnosti  
                      hasičstva v obci Bystrička. 
Diskusia: 
p. Peter Marko predseda DHZ – hasiči predložili svoju víziu, aby sa stará hasičská zbrojnica 
využila ako múzeum. Zatiaľ uvažovali len s výmenou okna, cez ktoré by bolo vidno na starú 
striekačku. Nebolo by to tak finančne náročné okno by vyšlo 820 € . Bola by to prvá etapa 
a potom podľa finančných zdrojov by sa robili ďalšie úpravy. 
Starostka – jej sa vízia páči a takúto miestnosť by uvítala. 
Ing. Malko – súhlasí, ale ja za nákladnejšiu úpravu. 
Ing. Tureková – tiež je za to, keď sa to bude robiť, aby sa to urobilo riadne a kvalitne. Aby to 
reprezentovalo. 
Ing. Daruľa – oni chceli len predstaviť víziu nemusí to byť hneď. 
Starostka – pýta sa hasičov, či by vedeli pomôcť s murárskymi prácami. Opýtať sa p. Klaudisa či 
by nahodil omietky ? 
Peter Marko – ostal by pri prevedení starých omietok je to také historické. 
Starostka – súhlasia poslanci so zámerom ? 
Ing. Rendek – zámer sa mu páči, len by sa to malo realizovať keď sa uvoľnia financie. 
Mgr. Pospíšilová – zámer sa jej páči 
Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
5. Rozpočtové opatrenie XVI/2021 
Starostka materiály ( príloha č. 2 ) dostali otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – poslanci berú opatrenie na vedomie. Jedná sa o presuny v kapitolách. 

 
6. Návrh VZN č.1/2022 o určení výšky  finančných  prostriedkov na mzdy a prevádzku  na žiaka  
základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy, dieťa materskej 
školy, alebo dieťa a žiaka školského zariadenia 
Starostka materiály ( príloha č. 3 ) dostali otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – schvaľovalo sa to v decembri, ale prezidentka podpísala novelu zákona tak sa to podľa 
toho prepracovalo a upravilo. 

Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Správa hlavnej kontrolórky obce Bystrička za rok 2021 
Starostka materiály ( príloha č. 4 ) dostali otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – prečítala správu . Hlavná časť práce kontrolórky okrem kontrol finančných v roku 2021 
spočívala v riešení pozemkov v užívaní občanov bez nájomných zmlúv. Pozemky vytipovala, vyvolala 
rokovania s občanmi a niektoré zmluvy sú už uzatvorené na niektorých sa pracuje. 

Poslanci vzali na vedomie 
 
8. Návrh Dodatok č.3 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce 
Starostka – materiály dostali (príloha č.5 ). Žiadosť o úpravu nájmu pre ZUŠ. 
Diskusia: 
Ing. Malko – mal by sa nájom odvíjať od m2. 

Kontrolórka -  nájom je uzatvorený na 10 mesiacov počas školského roka. 
Starostka – pripomienky k zásadám boli o výške nájmu za m2 
Ing. Malko – navrhuje 0,25 €/m 2/ h ZUŠ ka  by to mala zvládnuť nie je to likvidačné 



Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

9 Prerokovanie dodávateľa projektovej dokumentácie na  preložky elektroenergetického 
rozvodného zariadenia 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 6 ) 
Konzultované s p. Hanuliakom, že zákazky do 5 000 € nemusia ísť cez verejné obstarávanie. Zákazku 
posunula firme ENData s.r.o., ktorá vyčíslila sumu na 3 850 € bez DPH. Konzultovala to aj s SSE, ktorý 
súhlasia s projektantom.  

Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
  
 
10. Prerokovanie nakladania s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi v roku 
2023  
Starostka – materiály dostali (príloha č. 7 ). Kontrolórka vyhodnotila príjmy za odpad ako aj predbežné 
náklady na rok 2022 za odpad ak by sme prešli na množstevný zber. 
 
Dostali sme ponuku ( príloha č.8 ) na odvoz kuchynského odpadu od firmy EKORECYKLING GROUP, 
ktorej zástupcovia prišli aj na zastupiteľstvo. 
Zástupca firmy JUDr. Jedlička – predstavil filozofiu firmy a ponúkol vývoz kuchynského odpadu   za 
doterajších podmienok lacnejšie ročne o cca 1600 € a to dosiahnu tým, že nie sú platcami DPH.  
Vývoz by realizovali 1 x týždenne a tiež by odoberali prepálené oleje a tuky. 
Starostka – keď sme vyhlasovali súťaž na firmu tak sa neprihlásili a my máme zmluvu s firmou, ktorá 
súťaž vyhrala, sme s ňou spokojný a zdá sa jej to neseriózne takto s nimi skončiť. 
JUDr. Jedlička – oni pomaly expandujú na trh. Musia mať dobre vybavenú logistiku. Oni sú OZ, 
nevytvárajú zisk a preto môžu poskytnúť takú cenu.   
Ing. Malko – ako likvidujú ten odpad ? 
JUDr. Jedlička – časť odvážajú do špeciálnej kompostárne a časť do bioplynovej stanice. 
Sú schopní robiť aj kýblikový zber. Garantujú takú sumu aj na budúci rok a ak im vyjdú zámery , ktoré 
majú, pôjde cena ešte dole. 
Ing. Malko – je za to, aby s firmou spolupracovali na budúci rok 
Ing. Korbeľ – je za výmenu dodávateľa, musíme myslieť ekonomicky 
Starostka – navrhuje, aby firma predložila cenovú ponuku na kýblikový zber , ktorý budeme musieť 
realizovať v roku 2023. 
 
Kontrolórka – spravila kalkuláciu množstevného zberu. Bola zisťovať v Turanoch ako prebieha 
množstevný zber u nich a koľko by to približne vychádzalo. Bude sa musieť s každým spísať žiadosť 
o vývoze – aká veľká nádoba a ako často.  Najprv treba ísť rokovať do Brantneru  či budú ochotný takýto 
zber realizovať. 

 
14. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  
- máme firmu, ktorá nám odoberie drevo z verejnej zelena ako aj konáre, ktoré zbierame na 
močidlách. Cena je 300 € za kamión s tým, že to bude čisté drevo a bez neporiadku. 
 
- vypracovaný znalecký posudok  na parcelu pod Hrádkom  za m 2 cena 54,08 €, kvôli 
vysporiadaniu pozemkov. Čo bude približne 20 000 €. 
 



- začalo sa pracovať na knihe. Zbierajú sa  staré fotky do knihy námety a typy. Všetci poslanci 
sú v redakčnej rade. V septembri by mala ísť kniha do tlače. 
- chodník druhá etapa sa podá žiadosť ak neprejde multifunkčné ihrisko. Obidve akcie by sme 
finančne nezvládli. 
 
- oddychová zóna na Lázkach. Treba tú zónu revitalizovať a navrhuje nákup 10 kusov 
drevených sedení ( príloha č. 8 ).  
Ing. Korbeľ – jemu sa zdá ponuka drahá za tú sumu to dokáže zaobstarať lacnejšie 
Starostka – v poriadku ak to bude lacnejšie 
 
Ing. Rendek – nikoho  v obci ešte netopilo ?   
Starostka – zatiaľ nie 
   
 
22. Diskusia 
Bez diskusie 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Prezenčná listina 
z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 10.02.2022 v zasadačke Obecného 
úradu v Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


